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Wat is uw reactie op het wetsvoorstel? M.a.w.: Welke inhoudelijke 
suggestie(s) hebt u om het voorstel te verbeteren? 

Geef hierbij a.u.b. aan in welke hoedanigheid u uw reactie geeft (leraar, 
ouder, schoolleider, leerling, ambulant begeleider etc.)

Als ambulant begeleider REC3 (verbonden aan De Korre) maak ik mij 
ernstige zorgen over de voorgenomen bezuinigingen. Mijn deelname 
afgelopen woensdag aan de demonstratie ligt hieraan mede ten 
grondslag.
De voorgestelde maatregelen komen namelijk ten laste van een zeer 
kwetsbare groep leerlingen, vergroten de druk van docenten/leerkrachten 
en van het onderwijs in het algemeen.

De stap om onderwijs voor leerlingen met beperkingen ook op een goede 
manier te laten deelnemen aan het regulier onderwijs, wordt hierdoor 
enorm onder druk gezet De begeleiding van deze leerlingen en de te 
geven hulp aan de scholen. Dit komt op de tocht te staan of zal vervallen.
De wrange vruchten zullen op latere termijn geplukt in de vorm van een 
grotere schooluitval, verhoogde uitzichtloosheid en radeloosheid.
Hierdoor past het passend onderwijs niet maar wordt dit klemmend 
onderwijs.

Het verlies van expertise voor de begeleiding van deze leerlingen, welke 
gepaard gaat met deze bezuinigingen, is van evident, cruciaal  en vitaal 
belang

De voorgenomen bezuinigingen getuigt dan ook niet van een voorstel tot 
onderwijsverbetering, maar wordt gestuurd door financiële argumenten. 

Het recht van onderwijs voor kansarmen wordt hierdoor onder druk gezet. 
Het lijkt me niet de bedoeling om de rechten van het kind, m.n. het 
gehandicapte kind, uit te buiten voor bezuinigingen.

Geef deze leerlingen kansen in plaats van ze in een achterstand te duwen. 
We willen juist in de top 5 van het onderwijs komen te staan. Dit is niet te 
rijmen met de voorgestelde maatregelen.

De voorgestelde afbraak van de voorgestelde maatregelen zullen op 
termijn zeer nadelig zijn voor de onderwijskwaliteit.
De korte termijn van deze bezuinigingen komt dan duurder uit. Het recht 
op onderwijs wordt dan het voorrecht van een enkeling.
Dit lijkt me niet de bedoeling.



Laat men creatief nadenken over de besteding van de gelden uit bv. 
defensie (Starfighters) – onderwijs (prestatiebeloning) en deze gelden 
zoals de VVD voor de verkiezingen beloofde; het onderwijs krijgt er geld 
bij…… alleen wanneer?


